



Styrelseprotokoll

ÖSTERSUND 2003-02-05

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 030202 kl 14.00

Plats: Sekreterarens bostad, Enge Frösön.

Deltagare: SZW IKQ GHN IZR TIR

§1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.

§2. Jan-Bertil/GHN utsågs till dagens justeringsman.

§3. Föregående mötes protokoll.
Genomlästes beslutades lägga protokollet till handlingarna.

§4. Rapporter:

Ekonomi
Kassören redogjorde för läget.

Contest:
160 m inställd p g a trasigt antennsystem, åtgärdas till våren (snöfritt). MT CW leder JR f n med 2500 p. Andra söndagen i månaden, uppmanas att delta, alla som kan CW.

Packet:
Inget att rapportera

Repeter:
Jan-Bertil: Utrusning för rep av RPT finns hos GHN, reparation skall påbörjas. Det blir en ny repeter med nya stationer. Målet för den "gamla" RPT är att överse den och använda den som reservrpt. Nya RPT klar, upprättad till den 15 feb så att den kan användas under utbildningen för Snowrallyt.

Samband
Jämnatta genomfört, 15 op i gång i Rissna.
Pengar på väg in från Snowrally för utrustning. Några förfallna räkningar har hittats också Leif och SvenHenrik arbetar med att få in dessa från rallyarrangörerna.

SI9AM
Årsmöte 2 helgen i mars.



Torpet

Finska pinnen krånglar lite, verkar ha frusit fast. Finns behov av att på Torpet lägga ut en lista (motsv) där medlemmarna kan skriva upp vad som är trasigt eller som krånglar. Uppdrar å UKE att ordna en sådan lista.

Vi ligger efter i underhåll på antenparken.

Leif har fått tag i ett väderskydd till kortläsaren. Nu saknas bara låskista sedan kan monteringen påbörjas.

VHF/UHF

Antennjobb kommer i gång till våren/sommaren.

Övrigt:

§5

Beslut i s m rapporter.

- Att Sven/TIR från sitt eget konto skall betala antennmasterna till tyskland och att Leif/IZR för över motsvarande belopp till Sven asap från klubben.
- Att inköpa ny repeter som ersättning för R6, kostnad ca 7000:-
- Att nya kodlåset på Torpet börjar att monteras till månadsmötet i februari.

§6

Kvarstående frågor
inga anmällda.

§7.

Övriga frågor

- Sven: RB skötte sig alldeles utmärkt igår, han hoppas att dom få finnas där fler gånger.
- Leif: Frågade om nya "klubbprogrammet". Numreringen av fakturor diskuterades, fastställdes "löpande" numrering.
- Uppdrar å Leif att till nästa möte ta fram pris på PDF-program (maker)
- Verksamhetsberättelsen 2002 från sektioner till sekreteraren under februari., påadress tommyhall@telia.com

§8.

Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras söndagen den 9 mars, vanlig tid, vanlig plats. IZR ansvarig för fikabröd.

§9

Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Jan-Bertil/GHN
Justeringsman